28/128 第一天 新加坡 → 海口 - 儋州海花岛 (晚餐)

❖航班详情: HU748 SIN/HAK 1215/1545

搭乘客机飞往南海上的璀璨明珠-海南岛。抵达海南国际旅游岛 ,专职导游在机场举牌接机。

前往参观游览【中国海南海花岛】总占地8平方公里,由恒夫 集团历时十二年、耗资千亿打造而成,游览【婚礼庄园、风情 商业街、风情饮食街、双子沙滩、博物馆】。 晚上欣赏灯光秀。

温馨提示:海花岛灯光秀具体演出时间以现场执行为准,如遇特殊原因取消表演将不另外通知,敬请谅解。 儋州海花岛欧堡酒店无三人间和不能加床,如果出现单人,请补单晚单间差50 SGD/人

酒店: 儋州海花岛欧堡酒店

29/12: 第二天 海花岛 - 三亚 (早餐/午餐/晚餐)

【三亚国际免税城】全球规模最大的单体免税店享受自由逛街 购物的乐趣。

【**直升机体验/1公里**】 360°无死角的直升机低空观光体验,感受不一样的三亚视角,打破常规观光方式,换个视角体验高空美景,享受上帝视角的辽阔视野,俯瞰海岸美景,与直升机合影,拍炫爆朋友圈的高级美图大片。

酒店: 三亚酒店 当地5*

30/12: 第三天 三亚 (早餐/午餐/晚餐)

前往参观【亚龙湾玫瑰谷(含电瓶车)】感受玫瑰花海、浪漫婚庆、七彩游乐、精油养生、国际风情等游览主题,品读浪漫休闲、感悟美丽人生。前往游览土特产超市。参观聚集天地灵气的佛教胜地 - 【南山佛教文苑-南海观音(含电瓶车)】南山以"寿比南山"而得名,欣赏世界第一雕塑 - 108 米海上观音。

酒店:三亚酒店 当地5*

 日期
 单人
 双人
 三人 / 小孩占床
 小孩 不占床
 机场税

 28/12
 s\$1268
 s\$1038
 s\$1088
 s\$958
 s\$120

31/128 第四天 三亚□海□ (早餐/午餐/晚餐)

前往参观保亭县参观游览少数民族村落,国家 AAAAA 级旅游景区-【槟榔谷(含电瓶车)】景区是中国非物质文化遗产生产性保护基地、十大最佳电影拍摄取景基地,感受独特的黎族苗族风情。

参观当地华侨民族企业~【春晖椰子文化观光园】是国内首座以椰子为主题的旅游观光工厂。内建有椰王宫、椰美食制程廊道、椰艺阁、椰之春、椰膳苑和御椰园,园区内展示了大量与椰子相关的民风民俗、椰壳椰雕工艺品,以及椰子产品加工生产线等内容。

「打卡网红最美日落的最佳地方~【天空之山】感受建筑和自然景观的融合。

跨年晚上活动:听歌聊天到凌晨12:00喝啤酒/饮料,欣赏烟花一起跨年祈祷2026年会更好!

1、一边享用晚餐还可以欣赏海口迷人的夜景

- 2、安排啤酒或饮料+小吃
- 3、一起倒计时跨年
- 4、燃放烟花庆祝新年

酒店:海口酒店 当地5*

1/1: 第五天 海口 (早餐/午餐/晚餐自理)

睡到自然醒!前往【澄迈果园采摘水果体验】采摘橙子、沃柑……(果园当季水果:提供免费品尝,如需购买水果带走另自己付费用)。【海口中山骑楼老街&得胜沙服装批发街】海口的骑楼建筑群初步形成于19世纪20-40年代,距今有100多年历史。曾荣获首批十大"中国历史文化名街"称号。客人可以自费品尝海南当地各式各样的特色小吃。

酒店:海口酒店 当地5*

2/1: 第六天 海口 🕈 新加坡(早餐)

◆航班详情: HU747 SIN/HAK 0725/11110

结束美好旅途,根据航班时间送机。

推荐自费3 (仿宋千古情RMB320 海南老爸茶RMB130 豪华游船夜游三亚湾 (啤酒&饮料畅饮) RMB260

配套包含:

- ✔ 中国海南航空往返机票(含7公斤手提行李 + 23公斤托运行李/1件)
- レ 行程所列的住宿-5星酒店、交通、行程及餐饮
- レ 中文导游

配套不句令:

- × 机场税 @ \$120/人 (预订时支付)
- × 导游以及司机小费 @ \$40/人 (预订时支付)
- × 领队小费(如有)@ \$30/人 × 旅游保险、签证费(如有)

22.06.25



, 新雅旅游 NGATOUR PTE LTD **6323 4556**





28/12: DAY 1 Singapore Haikou - Danzhou Haihua Island (D)

Special Food Hainan's four famous dishes + Jixiang fried dough + coconut chicken hotpot +

arrangements Nanshan handmade vegetarian banquet + New Year's Eve event in the evening.

FLIGHT DETAILS: HU748 SIN/HAK 1215/1545

took a passenger plane to Hainan Island, the shining pearl on the South China Sea. Arriving at Hainan International Tourism Island, the full-time tour guide picked up the plane at the airport. Go to visit [Haihua Island, Hainan, China] covers a total area of 8 square kilometers, which was built by Evergrande Group over 12 years at a cost of 100 billion yuan.

Visit [Wedding Manor, Style Commercial Street, Style Food Street, Twin Beach, Museum]. Enjoy the light show at night. Warm reminder:

The specific performance time of the Haihua Island Light Show shall be subject to the on-site execution. If the performance is canceled for special reasons, no separate notice will be given. Please understand. Danzhou Haihua Island Oubao Hotel has no triple rooms and no extra beds. If there is a single person, please make up for the single night single room difference 45 SGD/pax

HOTEL: Danzhou Haihua Island Aubao Hotel

29/12: DAY 2 Haihua Island - Sanya (B/L/D)

[Sanya International Duty Free City] The world's largest single duty-free store enjoys free shopping.

[Helicopter experience/1km] 360° no dead angle helicopter low-altitude sightseeing experience, feel the different Sanya perspective, break the conventional sightseeing method, experience the high-altitude beauty from a different perspective, enjoy the vast vision of God's perspective, overlook the coastal scenery, take photos with the helicopter, and shoot high-end beautiful blockbusters that dazzle the circle of friends.

HOTEL: Sanya Hotel Local 5*

30/12: DAY 3 Sanya (B/L/D)

Go to visit [Yalong Bay Rose Valley (including battery car)] to experience the sea of roses, romantic weddings, colorful entertainment, essential oil health care, international customs and other tour themes, enjoy romantic leisure, and feel the beautiful life. Go to visit the local specialty supermarket. Visit the Buddhist resort that gathers the aura of heaven and earth - [Nanshan Buddhist Garden - Nanhai Guanyin (including battery car)] Nanshan is named after "Shoubi Nanshan", and enjoy the world's first sculpture - 108-meter sea Guanyin.

HOTEL: Sanya Hotel Local 5*

31/12: DAY 4 Sanya - Haikou (B/L/D)

28/12 s\$1268 s\$1038 s\$1088 s\$958

Go to Baoting County to visit ethnic minority villages, a national AAAAA-level tourist attraction - [Betel Valley (including battery cars)] The scenic spot is a productive protection base for China's intangible cultural heritage and one of the top ten best film shooting bases. Feel the unique Li and Miao customs. Visit the local overseas Chinese ethnic enterprises ~ [Chunhui Coconut Culture and Tourism Park] is the first coconut-themed tourism factory in China. There are coconut palace, coconut food process corridor, coconut art pavilion, coconut spring, coconut garden and royal coconut garden. A large number of coconut-related folk customs, coconut shell and coconut carving crafts, and coconut product processing production lines are displayed in the park. Check in the best place for the most beautiful sunset of Internet celebrities ~ [Sky Mountain] Feel the integration of architecture and natural landscape.

New Year's Eve activities: listen to songs and chat until 12:00 a.m., drink beer/drinks, enjoy fireworks, and pray for a bette in 2026!

- 1. While enjoying dinner, you can also enjoy the charming nigh view of Haikou.
- 2. Arrange beer or drinks + snacks
- 3. Countdown to celebrate the New Year together
- 4. Set off fireworks to celebrate the New Year

HOTEL: Haikou Hotel Local 5*

1/1: DAY 5 Haikou (B/L/D at your own)

Sleep until you wake up naturally!

Go to [Chengmai Orchard Fruit Picking Experience] Picking oranges, mandarin oranges... (Seasonal fruits in the orchard: free tasting is provided. If you need to buy fruit to take away, you will pay for it yourself). [Haikou Zhongshan Qilou Old Street & Deshengsha Clothing Wholesale Street] Haikou's Qilou building complex was initially formed in the 1920s and 1940s, with a history of more than 100 years. It has won the first batch of the top ten titles of "Chinese Historical and Cultural Famous Streets". Guests can taste a variety of local special snacks in Hainan at their own expense.

HOTEL: Haikou Hotel Local 5*

2/1: DAY 6 Haikou >> Singapore (B)

***FLIGHT DETAILS: HU747 SIN/HAK 0725/1110**

End the beautiful journey and send it to the plane according to the flight time.

Optional Tour: Song Dynasty Romance RMB 320, Hainan Laoba Tea RMB 130, Luxury cruise night tour of Sanya Bay (beer & soft drinks unlimited) RMB 260

PACKAGE INCLUDES: ✓ Roundtrip air ticket via Air hainan

w/ 7kg hand-carry + 23kg check-in bag/1 pcs

✓ Accommodation, transportation, tour and meals as per itinerary

Chinese-Speaking Tour Guide

PACKAGE EXCLUDE:

* Airport Tax @ \$120/pax (Pay upon booking)

* Tour Guide & Driver Tips @ \$40/pax (Pay upon booking)

× Tour Leader Tips (if any) @ \$30/pax × Travel Insurance, Visa fees if any



8858 6778 6323 4556





22.06.25

s\$120